
ZAPISNIK 
 

sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bil dne 14. APRILA 2017 s pričetkom ob 19. uri v 
prostorih KS nad trgovino. 
 
Prisotni: Evgen Ozebek – predsednik in člani: Aleksander Kuštrin, Andrej Ozebek, Marija Lapanja, 
Helena Bevk  
 
Opravičeno odsotni:  Urška Jereb, Tanja Kumar, Uroš Božič 
 

Na seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 

1. Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2017. 
2. Razno. 

Add 1. –  Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2017 

Na seji Sveta članov KS Šebrelje dne 14. oktobra 2016 je bil sprejet tudi »Plan del in nalog za leto 
2017«, ob sprejemu pa je bilo pojasnjeno, da se bodo sredstva za letni proračun KS za leto 2017 oz. 
za kritje funkcionalnih stroškov zagotavljala iz glavarine, za vsa ostala dela in investicije pa si bo 
potrebno sredstva po planu pridobiti iz občinskega proračuna. V planu teh del so bila zajete spodaj 
navedene večje investicije:  

1. Asfaltacija ceste v Rovt, ki je izpadla v letu 2016. 
2. »Vodooskrbni sistem KS Šebrelje – nadgradnja Pustota« (cca 120.000 eur) – projekt se daje v 

proučevanje in seveda v postopno realizacijo po terminskem planu, ki bo druga faza obdelave 

projekta in pri katerem bomo udeleženi kar nekaj let po dokončnem sprejetju projekta. 

3. Razširitev ceste z Ravnim vrhom v tolikšni meri, da bi bila prevozna za gozdarska vozila, gasilsko 

vozilo, za kar je obljubljeno sodelovanje tudi s strani Občine (predvsem na predelih »ozkih točk«, 

ki jih praktično ni mogoče razširiti). 

4. Asfaltacija dela cestišča, ki je opredeljeno kot javno dobro in je pobudo vložil na naslov župana 

občine Cerkno prebivalec Dolenje vasi v imenu vseh udeleženih. Ker zadeva do Sveta KS ni prišla, 

je Svet KS ni obravnaval, se pa predlog vključi v plan del za leto 2017, glede na to, da je bil 

predsednik Sveta KS Šebrelje ustno seznanjen o podaji omenjene vloge. 

5. Popravilo asfalta v Hrib in ureditev odvodnjavanja, meteornih in odpadnih vod pri Makuc Alojziju 

(cca 50 m cestišča, opredeljenega kot javno dobro). 

6.  Ureditev robnikov pri Gasilskem domu v KS Šebrelje.  

Predsedujoči g. Evgen Ozebek je v nadaljevanju seje podal poročilo o poteku realizacije po gornjem 
planu zastavljenih večjih del oz. investicij v KS Šebrelje. 

Realizacija: 

1. Asfaltacija v Rovt ni bila izvedena. 
2. V zvezi z izdelavo projekta:   

Objekt: Vodooskrbni sistem v KS Šebrelje 
Faza: Nadgradnja vodooskrbnega sistema Šebrelje iz novembra 2015 (Pustota – cela relacija)  
se dograditev projekta nadaljuje po ustaljenem postopku v sodelovanju s Komunalo.  
 

3. Pot za Ravnim vrhom je v grobem urejena in tako je tudi razbremenjena »glavna cesta« za 
gozdarska vozila, pa tudi druge oblike prevozov. Manjši del sredstev je bilo potrebno na vsak 
način zagotoviti iz sredstev KS. Z vsemi lastniki je bil sklenjen sporazum in dogovor brez težav in 
nepotrebnih dodatnih pisnih komunikacij. 
 



Svet članov KS Šebrelje in predsednik g. Evgen Ozebek se tako vsem lastnikom nepremičnin ob 
tej poti ISKRENO IN TOPLO ZAHVALJUJE ZA POMOČ IN SODELOVANJE TER REŠEVANJE NASTALE 
SITUACIJE V KORIST KRAJEVNE SKUPNOSTI. ZAHVALA GRE VSEM LASTNIKOM PARCEL NA OBEH 
STRANEH CESTIŠČA ZA NJIHOVO NESEBIČNO POMOČ IN RAZUMSKO KOMUNIKACIJO PRI 
IZVEDBI VSEH POTREBNIH DEL. 
 
Realizirana so dela v zvezi z ureditvijo podpornega zidu, konzole in varovalne ograje in cestišča 

na Črni mlaki, za kar se županu občine Cerkno g. Juriju Kavčiču izreka zahvalo za njegov 
trud in prispevek k reševanju tega odseka cestišča. 

4. Cesta iz Stopnika do Črne mlake je, kot smo najbrž vsi vaščani opazili, označena za nadaljnjo 
razširitev, vendar bo projekt le-te širitve izvajan šele v letu 2018, se pa razpravlja tudi o ureditvi 
in sanaciji mostu v Stopniku. 

5. Propust v Rovtu se bo postavilo na novo, sredstva bodo zagotovljena s strani občine Cerkno 
tako, da ta dela ne bodo bremenila proračuna KS Šebrelje. 

6. Potrebna pa so še dela pri Gasilskem domu, postavitev robnikov in rešetke pri kontejnerju, kjer 
nastaja vedno večja luknja in bo sčasoma ta odsek ogrožal varnost udeležencev v prometu in 
koristnikov poti.  

7. Pri Mežnarju v Klancu je bila izvedena ureditev - prestavitev kandelabra javne razsvetljave, ker je 
bil preveč oddaljen od cestišča, kar pa ni služilo pravemu namenu javne razsvetljave. Investicija 
oz. prestavitev je predstavljala le manjši strošek (cca 400 EUR).  

8. Delno je izveden tudi iztek meteornih voda Pod Čela, kjer je propust usmerjen čez cesto, manjka 
še ureditev nekaterih tehničnih zadev, na kar pa bo potrebno zaradi finančne strukture porabe 
sredstev počakati. 

9. Omeniti velja, da je vodovod v KS Šebrelje še vedno v lasti KS, da pa se je s predajo poslov 
Režijskemu obratu Cerkno seveda strošek vodarine povečal za cca 33 %, v kar je všteta dejanska 
obremenitev voda in vzdrževanje vodovoda. Sicer se ugotavlja, da je obseg dela izjemno 
povečan tako, da se nehoteno postavlja vprašanje nadaljnjega upravitelja po preteku 
dogovorjene poveritve teh del dosedanjemu izvajalcu.  

10. V kolikor želijo vaščani – uporabniki vodovodnih storitev glede na novo izstavljene položnice za 
plačilo porabe vodarine, ki jih Režijski obrat Cerkno izstavlja mesečno za pretekli mesec kakršno 
koli dodatno informacijo, naj pokličejo direktno izvajalca del, katerega telefonsko število bodo 
našli na izpisu položnice oz. računa, ki jim bo lahko neposredno podal vse zahtevane informacije 
in pojasnil način izračuna. 

 

Nova dodatna dela izven planiranih v letu 2017, ki pa se jih smatra kot 

rebalans plana za leto 2017 oz. dopolnitev plana, pa predstavljajo še: 

1. Postavitev nadzemnega hidranta z omarico pri Križu. 
2. Postavitev ene javne luči pri Jerebu. 
3. Ureditev – sanacija mostu v »Kapačn'cah«, ki ga je večino odplavilo. Predsednik Sveta KS Šebrelje 

bo skušal zadevo urejati s Turističnim društvom Šebrelje in ugotoviti možnosti sanacije na čim 
hitrejši način in s čim manjšimi finančnimi obremenitvami. 

4. Na dveh mestih se postavi »Informacijsko tablo«, na kateri se bo za vaščane KS Šebrelje izobesilo 
vso potrebno informativno in obvestilno gradivo (plakati, vabila, obvestila…). To tablo se namesti: 
a/ eno v Kurji vrh 
b/ eno v Dolenjo vas 

5. Postavi se označevalna tabla poti v Šebrelje – smerokaz, da ne bodo pohodniki in mobilni turisti 
pri iskanju zahajali na stranske poti. Označevalno tablo se postavi »Pri Štucinu«.  

 

 

 



 

 

Add 2. – Razno 

Prisotni so bili seznanjeni, da je nov upravitelj Mrliške vežice v KS Šebrelje OZEBEK ANDREJ in 

da se je potrebno za informacije o vseh izvedbah pogrebnih slovesnosti ipd. odslej obračati nanj. 

Na tem mestu se KS in predsednik Sveta članov KS g. Evgen Ozebek ISKRENO 

ZAHVALJUJETA G. REJEC JOŽETU, DOSEDANJEMU UPRAVITELJU IN 

DOLGOLETNEMU SKRBNIKU DEL PRI POSTAVITVI IN VZDRŽEVANJU 

MRLIŠKE VEŽICE V NAŠI KRAJEVNI SKUPNOSTI ZA NJEGOV TRUD IN 

VZTRAJNOST PRI VSEH DELIH NA TEM PROJEKTU IN OBJEKTU SAMEM. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


